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Αλλαγής, Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Δια-
κυβέρνησης, Οικονοµικών, Εσωτερικών, Ανάπτυξης, Ανταγω-
νιστικότητας και Ναυτιλίας, Υποδοµών, Μεταφορών και
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την  Έκθεσή της στο σχέδιο νόµου του Υπουργείου Οικονο-
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εξυγίανση-θέµατα αρµοδιότητας Υπουργείων Οικονοµικών,
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Αθήνα, σήµερα στις 29 Ιουλίου 2011, ηµέρα Παρασκευή και
ώρα 10.09’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βου-
λευτηρίου η Βουλή σε ολοµέλεια για να συνεδριάσει υπό την
προεδρία του ΣΤ’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΒΑΪΤΣΗ ΑΠΟΣΤΟΛΑ-
ΤΟΥ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Κυρίες και κύριοι
συνάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

Παρακαλείται ο κύριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις ανα-
φορές προς το Σώµα. 

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από τον κ. Θεόδωρο Ιγνατιάδη,
Βουλευτή Β’ Θεσσαλονίκης, τα ακόλουθα: 

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πανελλήνιος Σύλλογος Ιχθυο-
λόγων Δηµοσίου  αιτείται τη µεταφορά του τοµέα της αλιείας και
των πόρων «Επιχειρησιακού Προγράµµατος Αλιείας 2007-2013»
που τους αναλογούν στο Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και
Τροφίµων.

2) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  οι διοριστέοι εκπαιδευτικοί ΑΣΕΠ
2008 εκφράζουν τη διαµαρτυρία τους σχετικά µε τις µεθοδεύσεις
που έγιναν στους διορισµούς του περασµένου Αυγούστου µε
αποτέλεσµα να παραµείνουν αδιόριστοι.

3) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Πληροφορικών Ελλάδας
εκφράζει τις θέσεις της για τις µετατάξεις εκπαιδευτικών ΠΕ19-
20 και τη σύναψη εκατόν πενήντα συµβάσεων µίσθωσης έργου.

4) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην άθλια
εικόνα που παρουσιάζει ο πρώην Δήµος Παραλίας.

5) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε θέµατα
που έχουν προκύψει στην ΕΡΤ και ΕΡΤ3.

6) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο 583
Τάγµα Πεζικού Κονίτσης.

7) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο γεγο-

νός ότι έξω από τις εγκαταστάσεις της ΕΠΑ Αττικής βρίσκεται
πρατήριο της «SHELL».

8) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στη δια-
µαρτυρία του Συλλόγου Γονέων και Κηδεµόνων του Ειδικού
Δηµοτικού Σχολείου Κωφών και Βαρήκοων στους Αµπελόκηπους
σχετικά µε την κατάργηση συγκεκριµένου σχολείου.

9) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο γεγο-
νός ότι ένας εσωτερικός δρόµος σύνδεσης παλιού και νέου
λιµανιού έγινε αιτία έντασης στα εσωτερικά του ΟΛΠΑ.

10) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας στο οποίο αναφέρεται ότι η
Ένωση Αστυνοµικών Νοµού Λέσβου  απευθύνθηκε στην Εισαγ-
γελία Εφετών Αιγαίου επειδή δεν επαρκούν τα κρατητήρια του
νοµού.

11) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε
εµπλοκή αστυνοµικών σε υποθέσεις διαφθοράς και οργανωµέ-
νου εγκλήµατος.

12) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην έλ-
λειψη προσωπικού στο νοσοκοµείο του Ρίου µε αποτέλεσµα να
µειώνονται τα τακτικά χειρουργεία.

13) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην εκ-
κρεµότητα που υπάρχει µε τη µισθοδοσία των υπαλλήλων που
από την αποκεντρωµένη διοίκηση θα περάσουν στην αιρετή πε-
ριφέρεια.

14) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ  ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ  κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στις κινη-
τοποιήσεις των εργαζοµένων στο «PRAKTIKER» µετά το µπαράζ
απολύσεων από την πολυεθνική.

15) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΣΤΑΥΡΟΣ  ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ  κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  το Περιφερειακό Συµβούλιο Αυ-
τοκινητιστών ΤΑΞΙ Ηπείρου αιτείται ένα αντικειµενικό και
διαφανές σύστηµα για τον προσδιορισµό του αριθµού αδειών
επιβατικών δηµόσιας χρήσης ΤΑΞΙ για κάθε περιοχή της χώρας,

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  Β Ο Υ Λ Η Σ

ΙΓ’ ΠΕΡΙΟΔΟΣ

ΠΡΟΕΔΡΕΥΟΜΕΝΗΣ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ

ΣΥΝΟΔΟΣ Β’

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΡΠΗ’
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κ.λπ..

16) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ ΨΑΡΙΑΝΟΣ,
Νοµού Αττικής  κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΛΕΒΕΝΤΗΣ και Αχαΐας κ. ΝΙΚΟ-
ΛΑΟΣ ΤΣΟΥΚΑΛΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  η Οµο-
σπονδία Εργατοϋπαλλήλων Χηµικής Βιοµηχανίας Ελλάδας
αιτείται την ένταξη στα βαρέα και ανθυγιεινά επαγγέλµατα όλων
των εργαζοµένων στην Ελληνική Χηµική Βιοµηχανία.

17) Οι Βουλευτές Β’ Αθηνών κ. ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ ΨΑΡΙΑΝΟΣ Νοµού
Αττικής κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΛΕΒΕΝΤΗΣ και Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ
ΤΣΟΥΚΑΛΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Δι-
οικητικών Υπαλλήλων Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού  αιτείται την
καταβολή των οφειλόµενων αποδοχών στους πεντακόσιους
εβδοµήντα επτά εργαζόµενους του Οργανισµού του Ελληνικού
Ερυθρού Σταυρού, καθώς και την λήψη µέτρων για την διασφά-
λιση της βιωσιµότητάς του.

18) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΣΟΥΚΑΛΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  το Επιµελητήριο Ηλείας αιτείται την διετή
αναστολή της καταβολής των δόσεων των δανείων και των υπό-
λοιπων πιστωτικών διευκολύνσεων που  εδόθησαν σε σεισµόπλη-
κτες περιοχές των Νοµών Ηλείας, Αχαίας και Αιτωλοακαρνανίας.

19) Ο Βουλευτής Λασιθίου κ. ΜΙΧΑΗΛ  ΚΑΡΧΙΜΑΚΗΣ  κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  ο Δήµαρχος Αγίου Νικολάου αιτείται την
απεµπλοκή των διαδικασιών και τη ρύθµιση των απαιτούµενων
ενεργειών για τη συνέχιση των πολεοδοµικών µελετών σε περιο-
χές του δήµου.

20) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Γεώργιος Φλωράς  κατα-
θέτει µια σειρά προτάσεων για τη σωτηρία µικροµεσαίων επιχει-
ρήσεων που αντιµετωπίζουν πρόβληµα ρευστότητος.

21) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  το ΔΣ του Πανελληνίου Συλλό-
γου Παραπληγικών αιτείται την άµεση παρέµβαση της πολιτείας
για την άρση του ποσοτικού περιορισµού 1% στις µετεγγραφές
των παιδιών των αναπήρων µε ποσοστό αναπηρίας άνω του 67%.

22) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πανελλήνιος Σύλλογος Μη-
χανικών και Τεχνικών ΕΡΤ εκφράζει την αντίθεσή του για την προ-
σπάθεια συρρίκνωσης της ΕΡΤ και για τη φηµολογία κατάργησης
της ΕΤ1 και της ΕΤ3.

23) Ο Βουλευτής Λασιθίου κ. ΜΙΧΑΗΛ  ΚΑΡΧΙΜΑΚΗΣ  κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  η Διοικητής του «Διαλυνάκειου» Νοσοκο-
µείου Νεάπολης   καταθέτει τις θέσεις της σχετικά µε την πρό-
ταση του ΚΕΣΥΠΕ για την αναδιάταξη των υπηρεσιών υγείας της
περιφέρειας.

24) Ο Βουλευτής Πιερίας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο διευθυντής του 4ου δηµοτικού
σχολείου, ο διευθυντής του 4ου νηπιαγωγείου και η προϊσταµένη
του 19ου νηπιαγωγείου  καταθέτουν τις προτάσεις τους σχετικά
µε το φορέα διαχείρισης των χρηµατικών προσόδων του σχολι-

κού συγκροτήµατος.

25) Η Βουλευτής Αχαΐας κ. ΜΑΡΙΑ ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΥ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  οι Δήµαρχοι Πατρέων, Δυτικής Αχαΐας,
Αιγιαλείας, Ερυµάνθου και Καλαβρύτων Νοµού Αχαΐας  αιτούνται
την παράταση του προϊσχύοντος καθεστώτος και αυτή τη σχο-
λική χρονικά, σχετικά µε τη µεταφορά µαθητών πρωτοβάθµιας
και δευτεροβάθµιας εκπαίδευσης από τους Δήµους.

26) Ο Βουλευτής Πιερίας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  κάτοικοι Παραλίας του Δήµου Κα-
τερίνης, Νοµού Πιερίας θέτουν  υπόψη του Υπουργείου προσφυγή
κατά της υπ.αρ 325/2011 απόφασης του Δηµοτικού Συµβουλίου
για την εκποίηση των δηµοτικών ακινήτων που βρίσκονται στα όρια
της Τοπικής Κοινότητας Παραλίας.

27) Η Βουλευτής Αχαΐας κ. ΜΑΡΙΑ ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΥ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  οι Δήµαρχοι Πατρέων, Δυτικής Αχαΐας,
Αιγιαλείας, Ερυµάνθου και Καλαβρύτων Νοµού Αχαΐας  αιτούνται
να θεσπιστεί υποχρεωτική µετάταξη του προσωπικού των πρώην
ΤΥΔΚ στο σύνολο των δήµων του νοµού, ανάλογα µε τις ανάγκες
του κ.λπ..

28) Οι Βουλευτές, Ευβοίας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΑΡΙΝΟΣ και Β’ Αθη-
νών κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΑΥΡΙΚΟΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία
ο Δήµαρχος Μαντουδίου- Λίµνης- Αγίας Άννας  αιτείται την κα-
τασκευή καταφυγίου τουριστικών σκαφών στις Ροβιές Ευβοίας.

29) Οι Βουλευτές, Ευβοίας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΑΡΙΝΟΣ Νοµού Ατ-
τικής και κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΚΙΟΚΑΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία
ο Δήµαρχος Ιστιαίας Αιδηψού αιτείται την κήρυξη του δήµου ως
πυρόπληκτη περιοχή και την οικονοµική ενίσχυση του για την
αντιµετώπιση των καταστροφών της πυρκαγιάς της 10ης Ιουλίου
2011.

30) Οι Βουλευτές, Α’ Αθηνών κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΛΕΥΡΗΣ και Β’
Αθηνών κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ - ΑΔΩΝΙΣ  ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ κατέθεσαν ανα-
φορά µε την οποία  η Κίνηση Πολιτών Κέντρου Αθήνας καταθέτει
τις προτάσεις της και τις ανησυχίες της αναφορικά µε την κατά-
σταση που επικρατεί στο κέντρο των Αθηνών.

31) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΡΟΔΟΥΛΑ ΖΗΣΗ  κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  το Περιφερειακό Τµήµα Μαγνησίας του
Τεχνικού Επιµελητηρίου Ελλάδας  καταθέτει τις προτάσεις του
σχετικά µε τις αµοιβές των διπλωµατούχων µηχανικών. 

32) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΡΟΔΟΥΛΑ ΖΗΣΗ  κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Πανελλήνιος Σύλλογος Διδακτόρων
ΙΔΑΧ Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυµάτων  αιτείται να περιληφθεί
στο σχέδιο νόµου για τα ΑΕΙ µεταβατική διάταξη που να ρυθµίζει
τα θέµατα του κλάδου τους.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 15312/26/04/2011 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Βελόπουλου Κυριάκου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 53075/13-07-
2011  έγγραφο  από τον Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής Αλλη-
λεγγύης η ακόλουθη απάντηση:

14654 �         ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)
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14656 �         ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



2. Στην µε αριθµό 16388/17-05-2011 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Μπεκίρη Μιχαήλ δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 57357/13-07-2011 έγ-

γραφο  από τον Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης η
ακόλουθη απάντηση:
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3. Στην µε αριθµό 16521/18-05-2011 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Γεωργιάδη Σπυρίδωνος-Άδωνιδος και Πλεύρη Αθανασίου
δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 57265/13-07-2011  έγγραφο  από τον

Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης η ακόλουθη απά-
ντηση:

14658 �         ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



4. Στην µε αριθµό 16692/23-05-2011 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Νικολόπουλου Νικόλαου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 58456/13-07-

2011 έγγραφο  από τον Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής Αλλη-
λεγγύης η ακόλουθη απάντηση:
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5. Στην µε αριθµό 16892/25/05/2011 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Κουβέλη Φώτιου-Φανούριου, Λεβέντη Αθανάσιου, Τσού-
καλη Νικόλαου και Ψαριανού Γρηγόριου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ.

5500Β/13-07-2011  έγγραφο  από τον Αναπληρωτή Υπουργό Πε-
ριβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής  η ακόλουθη
απάντηση:

14660 �         ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)
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6. Στην µε αριθµό 16963/26-05-2011 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Χρυσανθακόπουλου Αλέξανδρου και Βορίδη Μαυρουδή
(Μάκη) δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 67106/13-07-2011έγγραφο από

τον Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης η ακόλουθη
απάντηση:

14662 �         ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



7. Στην µε αριθµό 16973/26-05-2011 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Καραθανασόπουλου Νικολάου, Μωραϊτη Νικολάου και
Χαραλάµπους Χαράλαµπου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 61717/13-

07-2011  έγγραφο  από τον Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής Αλ-
ληλεγγύης η ακόλουθη απάντηση:
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8. Στην µε αριθµό 16974/26-05-2011 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Σκυλλάκου Αντώνιου, Νάνου Απόστολου δόθηκε µε το

υπ’ αριθµ. 61720/13-07-2011 έγγραφο  από τον Υπουργό Υγείας
και Κοινωνικής Αλληλεγγύης η ακόλουθη απάντηση:

14664 �         ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



9. Στην µε αριθµό 18284/22-06-2011 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Βλάχου Γεωργίου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 33286/13-07-2011

έγγραφο  από τον Υφυπουργό Εσωτερικών η ακόλουθη απά-
ντηση:
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10. Στην µε αριθµό 18690/01-07-2011 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Αµµανατίδου-Πασχαλίδου Ευαγγελίας, Κριτσωτάκη Μι-
χαήλ και Λαφαζάνη Παναγιώτη δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 2/49707/

0022/13-07-2011  έγγραφο  από τον Αναπληρωτή Υπουργό Οι-
κονοµικών  η ακόλουθη απάντηση:

14668 �         ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)



11. Στην µε αριθµό 18743/04-07-2011 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Τσούκαλη Νικόλαου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 604/13-07-2011

έγγραφο  από τον Υπουργό Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρω-
πίνων Δικαιωµάτων  η ακόλουθη απάντηση:
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Κυρίες και κύριοι
συνάδελφοι, εισερχόµεθα στη συζήτηση των 

ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Επίκαιρες ερωτήσεις πρώτου κύκλου:
Θα συζητηθεί η πρώτη µε αριθµό 1134/26-7-2011 επίκαιρη

ερώτηση του Βουλευτή του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµα-
τος κ. Ευτύχιου Δαµιανάκη προς την Υπουργό Παιδείας, Διά Βίου
Μάθησης και Θρησκευµάτων, σχετικά µε την αναστολή λειτουρ-
γίας του Κέντρου Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης Βάµου Χανίων,
δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος της κυρίας Υπουργού και δια-
γράφεται. 

Θα συζητηθεί η δεύτερη µε αριθµό 1125/26-7-2011 επίκαιρη
ερώτηση του Βουλευτή της Νέας Δηµοκρατίας κ. Γεράσιµου Για-
κουµάτου προς τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλι-
σης, σχετικά µε την αξιοποίηση της ακίνητης περιουσίας του ΙΚΑ. 

Το λόγο έχει ο κ. Γεράσιµος Γιακουµάτος για δύο λεπτά να
µας αναπτύξει την επίκαιρη ερώτησή του. 

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε. 
Σε µια πολύ δύσκολη περίοδο για τη χώρα µας, όταν επαιτώ-

ντας προσπαθούµε να επιβιώσουµε, είναι αδιανόητο να µην αξιο-
ποιούµε την ακίνητη περιουσία και ειδικά των ασφαλιστικών
ταµείων. Είναι τραγικό. 

Κύριε Υπουργέ, καλό θα είναι να µας φέρετε έναν πίνακα τι
ενοίκια πληρώνει συνολικά σε όλη την Ελλάδα και στο εξωτερικό
το ΙΚΑ και γενικά η ασφάλιση. Είναι τροµερό. Απέναντι δε σε αυτή
τη λογική έχετε τα κτήρια και τα οικόπεδα, τα οποία λιµνάζουν και
δεν κάνετε τίποτε. Είναι αδιανόητο. Άλλο το «ξεπουλάω» και άλλο
το «αξιοποιώ». Η Νέα Δηµοκρατία είναι υπέρ της αξιοποίησης της
ακίνητης περιουσίας, ειδικά των ασφαλιστικών ταµείων. Διότι δεν
µπορείς να κόβεις τη σύνταξη των 500 ευρώ και να χάνεις δισε-
κατοµµύρια. Και θα σας πω γιατί λέω «δισεκατοµµύρια». 

Κύριε Πρόεδρε, µε µεγάλο αγώνα –είχα την ατυχία το 2004 και
το 2007 να είµαι Υφυπουργός άνευ αρµοδιότητας στο Υπουργείο
Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων- δηµιούργησα µια ιστοσε-
λίδα, την periousia.gr, στην οποία ό, τι ακίνητο υπάρχει στην κοι-
νωνική ασφάλιση, αναρτάται και το βλέπει ο κ. Αποστολάτος, το
βλέπει ο κύριος τάδε, το βλέπει όλος ο ελληνικός λαός στην Ελ-
λάδα και το εξωτερικό. Και αν θέλω κάτι να αξιοποιήσω, το βγάζω
σε διαγωνισµό, το έχω στο internet µε όλα τα σχέδια µέσα και δί-
νουν ανοιχτή προσφορά, πλειοδοτούν. 

Από τον Αύγουστο του 2008, όµως, έχει σταµατήσει να ενηµε-
ρώνεται αυτή η ιστοσελίδα, η periousia.gr. Και γιατί έχει σταµα-
τήσει να ενηµερώνεται, κύριε Υπουργέ, από τον Αύγουστο του
2008; 

Πρώτον: Κτήριο Πειραιώς 21, αξίας τότε 12.000.000 ευρώ. Θα
καταθέσω και τη σχετική φωτογραφία στα Πρακτικά. Πληρώναµε
και 250.000 µέχρι πρότινος για φύλαξη του κτηρίου των
12.000.000, το οποίο είναι ερείπιο. Καταθέτω τις φωτογραφίες
στα Πρακτικά της Βουλής, για να δείτε πώς έχει καταντήσει αυτό
το κτήριο, το οποίο πληρώνει ο Έλληνας φορολογούµενος πολί-
της, ο συνταξιούχος. Και πλήρωνε και 250.000 το χρόνο για φύ-
λαξη του ερειπίου. 

(Στο σηµείο αυτό ο Βουλευτής κ. Γεράσιµος Γιακουµάτος κα-
ταθέτει για τα Πρακτικά τις προαναφερθείσες φωτογραφίες, οι
οποίες βρίσκονται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµατείας της Δι-
εύθυνσης Στενογραφίας και  Πρακτικών της Βουλής)

Αυτά που σας αναφέρω τώρα, κύριε Υπουργέ, είναι 60.000.000
ευρώ. 

Δεύτερον: Οικόπεδο στην Ιπποκράτους. Όταν ήµουν υποδιοι-
κητής το 1991, µου είπε κάποιος: «Ελάτε, κύριε Γιακουµάτο, να
δείτε πώς πάει η στέγαση. Πηγαίνετε να δείτε τα αυτοκίνητα».
Όλα τα αυτοκίνητα ήταν BMW, CAYENNE και πάνω. Ήταν υπάλ-
ληλοι της στέγασης του ΙΚΑ! Αυτό το οικόπεδο αξίας 2.000.000
ούτε είχε νοικιαστεί για πάρκινγκ, να έπαιρνε τουλάχιστον πέντε,
έξι ή επτά χιλιάδες το µήνα, ούτε έχει γίνει τίποτα. Το έχουν οι
υπάλληλοι για πάρκινγκ δικό τους. Οικόπεδο αναξιοποίητο στην
Ιπποκράτους. Άλλα 2.000.000.  

Οικόπεδο στην Κηφισιά. Είχε εκτιµηθεί τότε 22 εκατοµµύρια.
Είναι και αυτό µε χόρτα ξερά µέσα.

Κύριε Υπουργέ, για όνοµα του Θεού! Κάντε κάτι. Είναι αδια-
νόητο να έχετε συνέχεια ελλειµµατικό ΙΚΑ, ελλειµµατικά ταµεία,
να µην πληρώνετε εφάπαξ και να έχετε µια περιουσία που λιµνά-
ζει. Θα πρέπει λοιπόν µε διαφάνεια, µε το να βγουν όλα στο φως,
να αξιοποιήσετε τα οικόπεδα.

Το τραγικό είναι ότι στη Γλυφάδα έχει δυο οικόπεδα το ΙΚΑ.
Στο ένα από αυτά έχουν βάλει χαλίκι και το έχουν κάνει ουζερί,
το καταπάτησαν, αφού είναι εντελώς άδειο. Ο κύριος Υπουργός
πληρώνει 75.000 το µήνα ενοίκιο στη Γλυφάδα. Αν αυτά τα δυο
οικόπεδα τα είχε χτίσει, θα είχε κάνει ένα µεγαθήριο του ΙΚΑ και
δεν θα πλήρωνε φράγκο!

Αντιλαµβάνεστε λοιπόν γιατί πράγµα µιλάµε; Μιλάµε για δισε-
κατοµµύρια. Να γιατί µας κακοποιούν στην Ευρώπη, να γιατί δεν
προχωράει αυτή η χώρα, να γιατί το «µάρµαρο» το πληρώνει ο
εργαζόµενος και ο συνταξιούχος.

Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Το λόγο έχει ο

Υπουργός Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κ. Κουτρουµάνης
για τρία λεπτά. 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-
νωνικής Ασφάλισης): Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.

Κύριε συνάδελφε, πραγµατικά το θέµα της αξιοποίησης της
περιουσίας των ασφαλιστικών ταµείων και της δηµόσιας περιου-
σίας συνολικά έχει εξαιρετική σηµασία, όχι τώρα µόνο, αλλά δια-
χρονικά. Έχει όµως και διαφορετικά χαρακτηριστικά σε κάθε
περίοδο. 

Πρέπει να σας πω ότι αυτά τα χαρακτηριστικά έχουν αλλάξει
εντελώς την τελευταία περίοδο, δηλαδή ενώ παλιότερα ξενοικια-
ζόταν ένα κτήριο στο κέντρο της Αθήνας και άλλοτε γινόταν
ανάρπαστο, σήµερα δεν νοικιάζεται πλέον για τους λόγους που
όλοι γνωρίζουµε, γιατί το κέντρο έχει υποβαθµιστεί, γιατί υπάρχει
στενότητα στην αγορά και τις επιχειρήσεις και άρα υπάρχουν
προβλήµατα που πρέπει να τα αντιµετωπίσουµε. Πρέπει να
δούµε όµως τη σηµερινή πραγµατικότητα όπως έχει διαµορφω-
θεί. 

Δεύτερον, µιλήσατε για το periousia.gr, για την ιστοσελίδα που
πρέπει να ενηµερώνεται. Πρέπει να σας πω ότι στις παραµονές
των εκλογών δώδεκα στελέχη, µερικά από τα οποία εργάζονταν
σε αυτή ακριβώς τη διεύθυνση αποχώρησαν µε µετάταξη για να
πάνε σε άλλες υπηρεσίες και µείναµε «άδειοι» όσον αφορά το
στελεχιακό δυναµικό σε κρίσιµες υπηρεσίες. 

Ωστόσο, πρέπει να σας πω ότι δεν έχει αλλάξει τίποτα σε
σχέση µε τα ακίνητα και η ιστοσελίδα θα ενηµερωθεί, όταν ολο-
κληρωθεί µια διαδικασία που έχουµε ξεκινήσει εδώ και δέκα
µήνες και η οποία είναι διαδικασία επαναδιαπραγµάτευσης όλων
των ενοικίων.

Ειδικά για το ΙΚΑ, το οποίο πληρώνει 37 εκατοµµύρια ευρώ το
χρόνο για ενοίκια, έχει µειωθεί κατά 10% το ενοίκιο και η δια-
πραγµάτευση συνεχίζεται για να φτάσουµε περίπου στο 20% µεί-
ωση των ενοικίων που πληρώνει το ΙΚΑ για να εξυπηρετήσει τις
στεγαστικές του ανάγκες. 

Τώρα σε ό,τι αφορά την περιουσία του ΙΚΑ γνωρίζετε το χώρο
ασφαλώς, αλλά πρέπει να σας πω ότι το 51% των κτηρίων χρη-
σιµοποιείται από το ΙΚΑ για δική του στέγαση. Από εκεί και µετά,
το 30% έχει αξιοποιηθεί και από αυτό, το ΙΚΑ παίρνει περίπου 10
εκατοµµύρια το χρόνο και το υπόλοιπο 20% είναι όντως αναξιο-
ποίητα κτήρια και περιουσιακά στοιχεία σαν το κτήριο που ανα-
φέρατε στην Πειραιώς, που είναι από το 1997 σ’ αυτήν την
κατάσταση. 

Το διοικητικό συµβούλιο του ΙΚΑ, µε οµόφωνη απόφασή του
το Φεβρουάριο του 2011, έχει βγει σε δηµόσια διαβούλευση και
αναζητά ενδιαφερόµενους µε τους οποίους µπορεί να κάνει
ανταλλαγή, να κάνει αξιοποίηση και µέχρι τις 15 Σεπτεµβρίου η
ΕΔΕΚΤ, η οποία έχει αναλάβει την πιστοποίηση των συµβούλων
θα δώσει την κατάσταση µε τους συµβούλους, οι οποίοι µπορούν
να αναλάβουν την αξιοποίηση των ακινήτων στα ασφαλιστικά τα-
µεία.

Πάντως, δεκατέσσερα κτήρια και οικόπεδα είναι εκείνα που
περιλαµβάνονται στη λίστα του ΙΚΑ για τα οποία υπάρχει δήλωση
ενδιαφέροντος, όπως είπατε στο διαδίκτυο ανοικτά, για να υπάρ-
ξουν ενδιαφερόµενοι που θα έρθουν σε συνεννόηση µε το ΙΚΑ
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για την αξιοποίηση των συγκεκριµένων κτηρίων. Θα επανέλθω
στη δευτερολογία µου.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ευχαριστούµε τον
κ. Κουτρουµάνη.

Το λόγο έχει ο συνάδελφος από την Αξιωµατική Αντιπολίτευση
κ. Γεράσιµος Γιακουµάτος για τρία λεπτά να δευτερολογήσει.

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, η πολιτική έχει
φτάσει στο ναδίρ, γιατί η πρώτη λέξη που χρησιµοποιείται είναι
το «θα». Αυτό το «θα» µας έχει φάει. Δεν κάνουµε αυτά που πρέ-
πει. Δεν είµαστε αποτελεσµατικοί.

Φωνάζω, αλλά φωνή βοώντος εν τη ερήµω. Βόµβα Χιροσίµα
έλεγα από το 1992 για τις αναπηρικές συντάξεις. Έπρεπε να
έρθει το ΔΝΤ για να λάβουµε κάποια µέτρα. Τώρα ξαναφωνάζω,
κύριε Υπουργέ. 

Το ότι δεν νοικιάζονται και το ότι έχουν πέσει τα ενοίκια δεν
είναι κάτι καινούργιο. Όµως και εσείς δεν κάνετε µια προσπά-
θεια. Δεν έχετε αναρτήσει ποτέ, δεν ξέρει κανείς στην Ελλάδα
ότι θέλετε να αξιοποιήσετε την Πειραιώς. Γι’ αυτό υπάρχει η ιστο-
σελίδα και θα βρεθεί ο κατάλληλος ενοικιαστής, όταν κάποιοι ξέ-
ρουν  ότι νοικιάζονται κάποια κτήρια. Εσείς όµως δεν κάνετε
καµµία ενέργεια.

Δεύτερον, µιλήσατε για τα δώδεκα στελέχη που µετατάχθηκαν
και έφυγαν. Αυτή η καραµέλα, κύριε Πρόεδρε, του προσωπικού
στο δηµόσιο τοµέα είναι τουλάχιστον εγκληµατική. Έχετε χίλια
άτοµα στον ΟΕΚ, µηχανικούς. Πάρτε πέντε από εκεί και βάλτε
τους στο Υπουργείο. Υπουργός είστε! 

Ο υπάλληλος, για να πληρωθεί πρέπει να παράγει. Δώδεκα
έφυγαν, να πάρουµε δώδεκα καινούργιους και οι χίλιοι να κάθο-
νται; Δεν γίνονται αυτά. Εδώ χρειάζεται µια ευελιξία της Κυβέρ-
νησης που δεν την έχει. Είναι µη αποτελεσµατική.

Τρίτον, «Τι κάνεις Γιώργο; Κουκιά σπέρνω!». Σας είπα ότι πλη-
ρώνετε 37 εκατοµµύρια το µήνα ενοίκια. Αυτό το διαβολεµένο
κτήριο στη Σωκράτους, το παλιό Εφετείο είναι άντρο τοξικοµα-
νών. Τι γίνεται; Κάνετε καµµία προσπάθεια; Θέλετε να σας πω
πόσα ξενοδοχεία υπάρχουν στην Ελλάδα των ασφαλιστικών τα-
µείων και είναι νοικιασµένα έναντι πινακίου φακής; Να σας πω
πόσοι δεν έχουν πληρώσει τα ενοίκια; 

Κύριε Κουτρουµάνη, επειδή δεν ήσασταν εσείς τα τριάντα τε-
λευταία χρόνια, βγάλτε τα στον αέρα. Γι’ αυτό ζητάω την ιστο-
σελίδα. Εκεί θα φανεί ότι το ξενοδοχείο, παραδείγµατος χάριν,
«ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ ΠΑΛΑΣ» είναι στο τάδε ασφαλιστικό ταµείο και
πληρώνει τόσο ενοίκιο. Τι φοβάστε και δεν τα βγάζετε; 

Αυτό θέλει υπάλληλο για να αναρτήσει κανείς στο διαδίκτυο
το «ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ», το «ΗΛΕΚΤΡΑ», το «ΕΣΠΕΡΙΑ» και άλλα πολλά;
Γιατί, κύριε Υπουργέ, δεν το κάνετε; Μην µου πείτε ότι δεν έχετε
προσωπικό. Μα είναι δικαιολογία αυτή, ότι έφυγαν δώδεκα
άτοµα επί Πετραλιά; Και τι έγινε; Να τα αναρτήσετε να ξέρει ο
κόσµος, να ξέρει ο Έλληνας πολίτης ποια είναι η περιουσία, τι
εισπράττει, ποιος δεν πληρώνει.

Είναι πολύ απλό, κύριε Πρόεδρε. Εδώ ένα γραφείο µικρό και
έχει την ιστοσελίδα του που έχει κάνει καταχώρηση. Ένα Υπουρ-
γείο µε πέντε χιλιάδες υπαλλήλους δεν έχει έναν υπάλληλο να
κάνει καταχώρηση; Αυτά είναι εκ του πονηρού. Αυτά, κύριε
Υπουργέ, δεν είναι αδυναµία. Δεν µιλάω για τα κινητά, που είναι
άλλη µεγάλη ιστορία. Μιλάω για τα ακίνητα. 

Πρέπει, λοιπόν, κύριε Υπουργέ, το συντοµότερο δυνατό µέχρι
το Σεπτέµβρη που θα επανέλθω µε επερώτηση, θέλω να έχει η
Βουλή το periousia.gr. Εγώ ξέρω ότι το οικόπεδο στην Κηφισιά
είναι θαµµένο, ότι τη βίλα Καζούλη την πήρε το ΥΠΕΧΩΔΕ. Να
ξέρω ότι αφού δεν το βλέπω, να καταγγείλω ως πολίτης ή ως πο-
λιτικός ότι το συγκεκριµένο κτήριο δεν το έχετε βάλει. 

Αµέσως θα πιάσουµε όλους όσους κλέπτουν οπώρας από την
ηλεκτρονική ασφάλιση. Είναι πολύ σηµαντικό διότι έτσι µόνο
µπορούµε να έχουµε ανάπτυξη, µόνο έτσι µπορούµε να µην κό-
βουµε τις συντάξεις. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ευχαριστούµε τον
κ. Γιακουµάτο.

Το λόγο έχει ο Υπουργός κ. Κουτρουµάνης για τη δευτερολο-
γία του.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-
νωνικής Ασφάλισης): Σας ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.

Κύριε Γιακουµάτο, δεν περίµενα να προσπαθείτε να δηµιουρ-
γήσετε εντυπώσεις…

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Ποια είναι η εντύπωση;
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-

νωνικής Ασφάλισης):…σε σχέση µε τα κτήρια, ότι προσπαθούµε
να κρύψουµε κάτι. Είναι όλα στη διάθεση και τη δική σας και κάθε
συναδέλφου Βουλευτή και της Βουλής. Όλα τα στοιχεία κάθε
µέρα.

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Όχι, δεν είναι στο periousia.gr!
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-

νωνικής Ασφάλισης): Κοιτάξτε, κάθε µέρα....
ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Κύριε Υπουργέ, στο periousia.gr

να υπάρχει. Το θέλω στο ίντερνετ!
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-

νωνικής Ασφάλισης): Και στο ίντερνετ είναι. 
ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Να το βλέπει ο ελληνικός λαός! 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-

νωνικής Ασφάλισης): Και ενηµερώνεται και θα ενηµερωθεί µε
όλα τα τελευταία στοιχεία! Δεν µπορείτε όµως, ...

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Από τον Αύγουστο του 2008!
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-

νωνικής Ασφάλισης): Είναι η πρώτη φορά που γίνεται µια πλή-
ρης, λεπτοµερής καταγραφή και τα στοιχεία είναι στη διάθεση
κάθε Βουλευτή και θα είναι και στην ιστοσελίδα.

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Όχι! Στη διάθεση του ελληνικού
λαού να είναι. Στην ιστοσελίδα δεν είναι όλα! 

ΠΡΟΕΔΡEΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Παρακαλώ, κύριε
Γιακουµάτο, αφήστε τον κύριο Υπουργό να ολοκληρώσει. 

Κύριε Υπουργέ, παρακαλώ συνεχίστε.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-

νωνικής Ασφάλισης): Είναι στην ιστοσελίδα και θα επικαιροποι-
ηθούν. 

Ωστόσο, δεν είναι αυτό µόνο το θέµα µας. Ναι, εγώ θα συµ-
φωνήσω απόλυτα µαζί σας ότι είναι θέµα διαφάνειας και θέµα
τού να ξέρει ο κάθε πολίτης, κάτι άλλωστε που το δικαιούται.
Όµως, το θέµα είναι η επικαιροποίηση των στοιχείων. Σας είπα
και πριν ότι αυτή τη στιγµή γίνεται διαπραγµάτευση συνεχώς και
µειώνουµε τα ενοίκια και θα έχουµε ενηµερωµένη τη σελίδα.
Αυτό θα γίνει σε πολύ λίγες ηµέρες. 

Το µεγάλο θέµα είναι πώς αξιοποιούνται τα συγκεκριµένα κτή-
ρια, πώς αξιοποιούνται γενικότερα τα ακίνητα. Ξέρετε πόσο µε-
γάλες δυσκολίες έχουν και τα ταµεία και το δηµόσιο µέσα από
τη διαδικασία που ακολουθείται, όταν επιχειρεί να αξιοποιήσει
ένα κτήριο. Ξεκινά τώρα και τελειώνει µετά από δέκα χρόνια. Γι’
αυτό, λοιπόν, αυτό το µοντέλο, αυτή η πρακτική δεν µπορεί να
συνεχιστεί. Έτσι, λοιπόν, µιλάµε για συµβούλους …

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Εσείς κυβερνάτε!
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-

νωνικής Ασφάλισης): ...µιλάµε για εταιρείες, οι οποίες έχουν την
τεχνογνωσία για να µπορέσουν να βοηθήσουν τα ταµεία, ώστε
να ολοκληρώσουν το θέµα της αξιοποίησης.

Θα έλεγα, όµως, ότι εδώ υπάρχουν τρεις προτεραιότητες.
Πρώτον, να στεγαστούν τα ταµεία.

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Ε, βέβαια. 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-

νωνικής Ασφάλισης): Πρέπει να ξέρετε –και το ξέρετε βεβαίως-
ότι σε κάποια ταµεία υπάρχουν κτήρια που δεν πρόκειται να αξιο-
ποιηθούν ποτέ και πρέπει να γίνει ανταλλαγή µεταξύ και των τα-
µείων, για να µπορέσουν να τα αξιοποιήσουν για στέγαση.

Δεύτερον, χρειάζεται να γίνει ανταλλαγή όχι µόνο µεταξύ των
ταµείων, αλλά και µε ιδιώτες. Γι’ αυτό σας είπα και πριν ότι του-
λάχιστον το ΙΚΑ το έχει βγάλει στο διαδίκτυο, αλλά µερικοί θέ-
λουν να πάρουν το φιλέτο –για παράδειγµα- της Πειραιώς, όχι
όµως τα άλλα κτήρια. Το ΙΚΑ δεν είναι δυνατόν να πάει σε µία τέ-
τοια λογική, να αξιοποιήσει δηλαδή ένα κτήριο, επειδή κάποιος
ιδιώτης θέλει µόνο αυτό το κτήριο και να αφήσει όλα τα άλλα
κτήρια –που και αυτά έχουν το τίµηµά τους- αναξιοποίητα.

Εποµένως, χρειάζεται µια συνολική πολιτική, την οποία έχουµε
επεξεργαστεί κι έχουµε το σχεδιασµό που λέει πρώτον, στέγαση
δεύτερον, ανταλλαγή και τρίτον, εκποίηση. Δηλαδή υπάρχουν οι-
κόπεδα, υπάρχουν µικρά γραφεία, υπάρχουν µικρά κτήρια …
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ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Τα οποία τα νοικιάζουν οι συν-
δικαλιστές! Τα έπαιρναν τσάµπα!

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-
νωνικής Ασφάλισης): Δεν ξέρω...

ΠΡΟΕΔΡEΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Παρακαλώ, κύριε
Υπουργέ, ολοκληρώστε, µην κάνετε διάλογο.

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Αν τα είχατε βάλει στο ίντερνετ
θα βλέπαµε ότι οι συνδικαλιστές τα έπαιρναν τσάµπα!

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΥΤΡΟΥΜΑΝΗΣ (Υπουργός Εργασίας και Κοι-
νωνικής Ασφάλισης): Σας λέω, λοιπόν, ότι ο σχεδιασµός µας
λέει πρώτον, στέγαση δεύτερον, ανταλλαγή και τρίτον, εκποίηση
όσων κτηρίων και ακινήτων δεν µπορεί να αξιοποιήσει το ΙΚΑ και
τα άλλα ταµεία. 

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Βάλτε τα στον αέρα να τα δείτε
ένα – ένα!

ΠΡΟΕΔΡEΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ολοκληρώσατε,
κύριε Υπουργέ, ευχαριστώ πολύ.

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΓΙΑΚΟΥΜΑΤΟΣ: Θα έχει πέσει η Κυβέρνηση, θα
έχει έρθει η άλλη και εδώ θα έχουµε τα ίδια και τα ίδια!

ΠΡΟΕΔΡEΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Κυρίες και κύριοι
συνάδελφοι, πριν προχωρήσουµε στις δύο επίκαιρες ερωτήσεις,
που αφορούν τον Υφυπουργό Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγ-
γύης, κ. Μάρκο Μπόλαρη, έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα
το Δελτίο Επικαίρων Ερωτήσεων της Δευτέρας 1 Αυγούστου
2011. 

Α. ΕΠΙΚΑΙΡΕΣ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ Πρώτου Κύκλου (Άρθρο 130 παρά-
γραφος 4 του Κανονισµού της Βουλής)

1. Η µε αριθµό 1115/25-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Ανδρέα Μα-
κρυπίδη προς τον Υπουργό Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας και
Ναυτιλίας, σχετικά µε τη συγχρηµατοδότηση του φράγµατος
Αχυρών Αιτωλοακαρνανίας.

2. Η µε αριθµό 1127/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση της Βουλευ-
τού της Νέας Δηµοκρατίας κ. Φωτεινής Πιπιλή προς τον
Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, σχετικά µε την είδηση της
σύλληψης µεταναστών στον Αερολιµένα Αθηνών.   

3. Η µε αριθµό 1140/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ. Αθανασίου Πα-
φίλη προς την Υπουργό Παιδείας, Δια Βίου Μάθησης και
Θρησκευµάτων, σχετικά µε την ανάκληση των αποσπασµένων
εκπαιδευτικών στο εξωτερικό.

4. Η µε αριθµό 1137/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού κ. Αθανασίου Πλεύρη
προς τους Υπουργούς Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας και Ναυ-
τιλίας και Πολιτισµού και Τουρισµού, σχετικά µε τη λήψη µέτρων
για την ενίσχυση της τουριστικής κίνησης στην Αθήνα.

5. Η µε αριθµό 1132/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς κ. Θεοδώρου
Δρίτσα προς τον Υπουργό Εξωτερικών, σχετικά µε τη θέση της
Κυβέρνησης για την αναγνώριση του παλαιστινιακού κράτους
από τη Γενική Συνέλευση του ΟΗΕ.  

Β. ΕΠΙΚΑΙΡΕΣ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ Δεύτερου Κύκλου (Άρθρο 130 πα-
ράγραφος 4 του Κανονισµού της Βουλής)

1. Η µε αριθµό 1117/25-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Αθανασίου
Παπαγεωργίου προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέργειας και
Κλιµατικής Αλλαγής,  σχετικά µε τα προβλήµατα που προέκυψαν
στην περιοχή του Πλαταµώνα από την υλοποίηση των έργων
υποδοµών.

2. Η µε αριθµό 1128/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή της Νέας Δηµοκρατίας  κ. Σπυρίδωνος Γαληνού προς τον
Υπουργό Εσωτερικών, σχετικά µε τις προθέσεις του Υπουργείου
για τη χορήγηση έκτακτης οικονοµικής ενίσχυσης στο Δήµο Λέ-
σβου.

3. Η µε αριθµό 1138/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού κ. Αλέξανδρου Χρυ-
σανθακόπουλου προς τον Υπουργό Υποδοµών, Μεταφορών και
Δικτύων, σχετικά µε την υλοποίηση των έργων υποδοµών στο
Νοµό Αχαΐας.

4. Η µε αριθµό 1133/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς κ. Δηµητρίου

Παπαδηµούλη προς τον Υπουργό Υποδοµών, Μεταφορών και Δι-
κτύων, σχετικά την απελευθέρωση του κλάδου των ταξί.

Επίσης, θα ήθελα να ανακοινώσω προς το Σώµα τα εξής: 
1. Οι Υπουργοί Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλα-

γής, Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνη-
σης, Οικονοµικών, Εσωτερικών, Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας
και Ναυτιλίας, Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων, Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφίµων, Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπί-
νων Δικαιωµάτων, Πολιτισµού και Τουρισµού, Παιδείας, Διά Βίου
Μάθησης και Θρησκευµάτων, Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλι-
σης και ο Αναπληρωτής Υπουργός Περιβάλλοντος, Ενέργειας και
Κλιµατικής Αλλαγής κατέθεσαν σχέδιο νόµου: «Περιβαλλοντική
αδειοδότηση έργων και δραστηριοτήτων, ρύθµιση αυθαιρέτων, σε
συνάρτηση µε δηµιουργία περιβαλλοντικού ισοζυγίου και άλλες
διατάξεις αρµοδιότητας Υπουργείο Περιβάλλοντος, Ενέργειας και
Κλιµατικής Αλλαγής».

2. Η Αναπληρωτής Υπουργός Εξωτερικών και οι Υπουργοί Οι-
κονοµικών, Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας και Ναυτιλίας και
Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων κατέθεσαν σχέδια νόµου:

α) «Κύρωση της Ενδιάµεσης Συµφωνίας εν όψει Συµφωνίας
Οικονοµικής Εταιρικής Σχέσης µεταξύ της Ευρωπαϊκής Κοινότη-
τας και των Κρατών Μελών της, αφ’ ενός και του µέρους «Κε-
ντρική Αφρική», αφ’ ετέρου».

β) «Κύρωση της Συµφωνίας Οικονοµικής Εταιρικής Σχέσης µε-
ταξύ των Κρατών Cariforum αφ’ ενός και της Ευρωπαϊκής Κοινό-
τητας και των Κρατών Μελών της, αφ’ ετέρου, µε τις συνηµµένες
σε αυτήν Τελική Πράξη και Κοινές Δηλώσεις».

γ) «Κύρωση της Ενδιάµεσης Συµφωνίας Οικονοµικής Εταιρι-
κής Σχέσης µεταξύ της COTE D‘IVOIRE αφ’ ενός και της Ευρω-
παϊκής Κοινότητας και των Κρατών Μελών της αφ’ ετέρου».

Παραπέµπονται στις αρµόδιες Διαρκείς Επιτροπές. 
Επανερχόµαστε στη συζήτηση των επικαίρων ερωτήσεων.
Θα συζητηθεί η τρίτη µε αριθµό 1139/26-7-2011 επίκαιρη ερώ-

τηση του Βουλευτή του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ.
Θεόδωρου Ιγνατιάδη προς τον Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής
Αλληλεγγύης, σχετικά µε τις ελλείψεις προσωπικού στο Γενικό
Νοσοκοµείο Χαλκιδικής (ΓΝΧ).

Στην ερώτηση του κ. Ιγνατιάδη θα απαντήσει ο Υφυπουργός
κ. Μάρκος Μπόλαρης.

Ορίστε, κύριε Ιγνατιάδη, έχετε το λόγο για δύο λεπτά, ώστε να
αναπτύξετε την επίκαιρη ερώτησή σας.

ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΙΓΝΑΤΙΑΔΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, η πολιτική που εφαρµόζεται διαχρονικά τόσο

από τις κυβερνήσεις του ΠΑΣΟΚ όσο και της Νέας Δηµοκρατίας
–και εντάθηκε περισσότερο το τελευταίο διάστηµα από τη δική
σας Κυβέρνηση µε αφορµή και πρόσχηµα το χρέος- είναι πολι-
τική εµπορευµατοποίησης, απαξίωσης, υποβάθµισης και συρρί-
κνωσης των δηµόσιων υπηρεσιών υγείας. Βοηθά στις απαιτήσεις
των κεφαλαιοκρατών που δραστηριοποιούνται στο χώρο της
υγείας, για να γιγαντωθεί η επιχειρηµατική τους δράση. 

Εξαιτίας αυτής της πολιτικής το Γενικό Νοσοκοµείο της Χαλ-
κιδικής όπως και τα κέντρα υγείας και τα πολυδύναµα ιατρεία
του νοµού –συνολικά δηλαδή το δηµόσιο σύστηµα υγείας του
νοµού- έχουν τραγικές ελλείψεις µε αποτέλεσµα να κινδυνεύει η
υγεία και η ίδια η ζωή τόσο των δεκάδων χιλιάδων κατοίκων του
νοµού όσο και των εκατοντάδων χιλιάδων επισκεπτών στο νοµό,
µιας και γνωρίζετε ότι είναι µακρά η τουριστική περίοδος και
υπάρχουν χιλιάδες παραθεριστικές κατοικίες. 

Συγκεκριµένα, το Γενικό Νοσοκοµείο Χαλκιδικής, που εφηµε-
ρεύει όλο το χρόνο κάθε µέρα, έχει καλυµµένες µόνο διακόσιες
ενενήντα εννιά από τις πεντακόσιες είκοσι προβλεπόµενες θέ-
σεις, δηλαδή το 45% είναι κενές. Κι ενώ αυτό συµβαίνει, µια
σειρά τοµείς όπως η καθαριότητα, τα πλυντήρια, η εστίαση, η
φύλαξη ακόµα και το τηλεφωνικό κέντρο καλύπτονται από προ-
σωπικό εργολάβων. 

Εξαιτίας των ελλείψεων, κλινικές, όπως η µαιευτική/γυναικο-
λογική, υπολειτουργούν, όπως και άλλα τµήµατα του νοσοκο-
µείου, η παιδιατρική, η ορθοπαιδική, η µονάδα τεχνητού νεφρού.
Το τµήµα αιµοδοσίας λειτουργεί µε γιατρούς του µικροβιολογι-
κού. Στο µικροβιολογικό τη νύχτα δεν υπάρχει παρασκευάστρια.
Η νέα πτέρυγα του νοσοκοµείου δεν έχει αξιοποιηθεί και εποµέ-
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νως, δεν λειτουργούν τµήµατα, όπως είναι η µονάδα εντατικής
θεραπείας, η µονάδα αυξηµένης φροντίδας, η αίθουσα ανάνη-
ψης, το πλήρες τµήµα επειγόντων περιστατικών, που είναι τε-
λείως απαραίτητα. Δεν λειτουργεί σε εικοσιτετράωρη βάση ούτε
εφηµερεύει καθηµερινά ο αξονικός τοµογράφος. Απογεύµατα,
νύχτες και αργίες σχεδόν όλα τα τµήµατα λειτουργούν µόνο µε
προσωπικό ασφαλείας. Δεν εφαρµόζεται, βέβαια και το προβλε-
πόµενο ωράριο για το προσωπικό, που συχνά αντιµετωπίζει προ-
βλήµατα καθυστερηµένων οφειλών. Υπάρχουν ελλείψεις σε
υγειονοµικό υλικό.

Δεύτερον, ένας νοµός κατ’ εξοχήν τουριστικός στερείται πλή-
ρως εξοπλισµένου και στελεχωµένου ΕΚΑΒ και µάλιστα, σε συν-
θήκες που έχουµε µεγάλη διασπορά σε έκταση προβληµατικού
και οδικού δικτύου. Οι οδηγοί δεν φτάνουν για να καλυφθούν οι
βάρδιες, υπάρχουν ανεπάρκειες στο σύστηµα της επικοινωνίας,
όσο και στο σύστηµα επικοινωνίας του κόσµου, µε το ΕΚΑΒ που
το έχει ανάγκη.

Τρίτον, το Κέντρο Υγείας Αστικού Τύπου της Νέας Καλλικρά-
τειας δεν λειτουργεί, ενώ σοβαρά προβλήµατα αντιµετωπίζουν
και τα πολυιατρεία Ιερισσού και Συκιάς και τα άλλα κέντρα
υγείας του νοµού.

Επανειληµµένα, ως κόµµα, έχουµε αναδείξει αυτά τα προβλή-
µατα, ιδιαίτερα το τελευταίο διάστηµα, όµως κανένα από αυτά
δεν έχει λυθεί και έτσι νοµίζουµε ότι ο κόσµος της Χαλκιδικής
εµπαίζεται.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Στη δευτερολογία
σας τα υπόλοιπα, κύριε συνάδελφε.

ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΙΓΝΑΤΙΑΔΗΣ: Τι µέτρα θα πάρετε για την αντιµε-
τώπισή τους, για να µην πληρώνει ο κόσµος, που έχει την ανάγκη
των υπηρεσιών της υγείας, τόσο για εξετάσεις, όσο και για νο-
σηλεία;

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ο Υπουργός κ. Μάρ-
κος Μπόλαρης έχει το λόγο για τρία λεπτά.

Σας ακούµε, κύριε Υπουργέ.
ΜΑΡΚΟΣ ΜΠΟΛΑΡΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής

Αλληλεγγύης): Σας ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε συνάδελφε, κατ’ αρχάς, ευχαριστούµε για την ερώτηση.

Ορθώς παρεµβαίνετε σε ένα θέµα υγείας. Θα µου επιτρέψετε,
όµως, να σας πω ότι τα πράγµατα δεν είναι έτσι όπως τα εκθέ-
τετε ή δεν είναι έτσι ακριβώς όπως τα εκθέτετε.

Πρώτα-πρώτα, ξέρετε πολύ καλά ότι το Νοσοκοµείο Χαλκιδι-
κής είχε ένα παλιό κοµµάτι του και έχει ένα καινούργιο κτήριο,
το οποίο έχει παραληφθεί πρόσφατα. Αναφέρεστε σε ελλείψεις,
αλλά αναφέρεστε στον οργανισµό ο οποίος προβλέπει την λει-
τουργία του νοσοκοµείου στην πλήρη του ανάπτυξη. Το καινούρ-
γιο, όµως, τµήµα του νοσοκοµείου δεν έχει ούτε το
ιατροτεχνολογικό εξοπλισµό -έχει γίνει η προκήρυξη- ούτε τον
ξενοδοχειακό εξοπλισµό.

Θέλω να σας πω ότι το καινούργιο τµήµα του νοσοκοµείου έχει
στοιχίσει 13 εκατοµµύρια και τώρα η εντολή που έχει δοθεί στη
ΔΕΠΑΝΟΜ για την προµήθεια αυτού του ιατρικού και τεχνολογι-
κού εξοπλισµού, αλλά και του ξενοδοχειακού εξοπλισµού του
καινούργιου τµήµατος του νοσοκοµείου είναι της τάξεως του
1.800.000.

Σε αυτό το καινούργιο τµήµα του νοσοκοµείου -το λέω για την
ενηµέρωσή σας, αλλά και για την ενηµέρωση των πολιτών- προ-
βλέπονται δύο χειρουργικές αίθουσες ανάνηψης µε πέντε θέ-
σεις, ΜΕΘ µε κλίνες και µόνωση, ΤΕΠ πέντε θέσεων µε µόνωση,
µονάδα αναζωογόνησης βραχείας νοσηλείας, σηπτικό χειρουρ-
γείο και ΤΕΠ και νοσηλευτικές µονάδες.

Όπως καταλαβαίνετε, εποµένως, τους επόµενους µήνες, όταν
θα µπει εκεί ο εξοπλισµός, το νοσοκοµείο θα είναι σε πλήρη ανά-
πτυξη και θα µπορεί να λειτουργήσει, καλύπτοντας τµήµατα στα
οποία σήµερα αναγκάζεται να λειτουργεί εµπερίστατα, λόγω του
ότι το παλαιό κτήριο δεν χωρούσε. Θα πρέπει, επίσης, να σας
πω ότι ήδη µετακινήθηκαν για το νοσοκοµείο δεκαπέντε νοση-
λευτές των παραϊατρικών από την προκήρυξη 7Κ/2009. Μπορώ
να σας πω και ειδικότητες.

Όσον αφορά το ΕΚΑΒ, επειδή ο Νοµός Χαλκιδικής πραγµατικά
και γεωµορφολογικά είναι ένας νοµός δύσκολος, το ΕΚΑΒ είναι
σε πέντε σηµεία. Είναι, λοιπόν, στο νοσοκοµείο µε ένα όχηµα και

τέσσερα πληρώµατα, στα Μουδανιά µε ένα όχηµα και τρία πλη-
ρώµατα, στην Κασσάνδρα µε ένα όχηµα και µε επτά πληρώµατα,
λόγω ακριβώς της τουριστικής πίεσης, στο Παλαιοχώρι µε όχηµα
και τέσσερα πληρώµατα και στον Άγιο Νικόλαο, που υπάρχει
όχηµα και τον καλύπτουν και τα πληρώµατα των Μουδανιών.

Επειδή οι ανάγκες στην Κεντρική Μακεδονία είναι µεγάλες,
στο ΠΕΠ Κεντρικής Μακεδονίας υπάρχει έργο για την απόκτηση
εννέα νέων ασθενοφόρων για το ΕΚΑΒ και τέσσερις νέες κινητές
µονάδες πάλι για το ΕΚΑΒ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Εντάξει, κύριε
Υπουργέ. Τα υπόλοιπα στη δευτερολογία σας.

ΜΑΡΚΟΣ ΜΠΟΛΑΡΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής
Αλληλεγγύης): Θα συνεχίσω, κύριε Πρόεδρε, µετά.

Σας ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Σας ευχαριστούµε

πάρα πολύ.
Ο συνάδελφος από τη Β’ Θεσσαλονίκης, ο κ. Ιγνατιάδης, έχει

το λόγο.
Σας ακούµε κύριε συνάδελφε, για τρία λεπτά αυτή τη φορά.
ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΙΓΝΑΤΙΑΔΗΣ: Κατ’ αρχάς, ακούσαµε αρκετά

«θα» για την καινούρια πτέρυγα του Νοσοκοµείου, αλλά για τα
ήδη υπάρχοντα υπολειτουργούντα τµήµατα του νοσοκοµείου
δεν πήραµε καµµία απάντηση. Δεν πήραµε καµµία απάντηση,
επίσης, για το Κέντρο Υγείας αστικού τύπου της Νέας Καλλικρά-
τειας. Δεν πήραµε απάντηση για το γεγονός ότι τµήµατα λειτουρ-
γούντα σήµερα του Νοσοκοµείου λειτουργούν µε προσωπικό
εργολάβων.

Δεν µπορείτε να µας λέτε ότι θα γίνουν προκηρύξεις και ότι
ήδη έχουν προκηρυχθεί. Πολύ αµφιβάλλουµε, όταν φέτος µόνο
κόβετε 1,4 δισεκατοµµύρια ευρώ και για τα επόµενα χρόνια από
350 εκατοµµύρια στον κόσµο. Δεν µας δώσατε καµµία απάντηση
για τις πληρωµές, όχι µόνο για το πεντάευρω, αλλά και για τις
εξετάσεις, για µια σειρά παροχές των ταµείων, που καταργούνται
και οδηγούν στο να γίνεται ατοµική ευθύνη και υπόθεση του κα-
θενός η υγεία.

Βέβαια, οι ελλείψεις στα δηµόσια νοσοκοµεία στρώνουν το
δρόµο στον ιδιωτικό επιχειρηµατικό τοµέα της υγείας. Αναπτύσ-
σονται στην ευρύτερη περιοχή και αντίστοιχα συστήµατα από τις
ιδιωτικές εταιρείες σε σχέση µε το ΕΚΑΒ και µε τις µονάδες αυ-
ξηµένης φροντίδας και µε τις µαιευτικές κλινικές και υπάρχει
ένας τεράστιος τζίρος πανελλαδικά γύρω στα 2,3 δισεκατοµµύ-
ρια ευρώ.

Με την πολιτική σας αυτή λέτε ότι θα αναπτύξετε το νοσοκο-
µείο, όµως µε τις συγχωνεύσεις προβλέπονται συνολικότερα
τουλάχιστον δέκα χιλιάδες -όπως έχει γραφτεί στον Τύπο- λιγό-
τερο προσωπικό. Δεν καταλαβαίνω πώς θα καλυφθούν αυτές οι
νέες πτέρυγες.

Εν πάση περιπτώσει, η Κυβέρνησή σας, κύριε Υπουργέ, κόπτε-
ται για τον τουρισµό και συκοφαντεί κατά καιρούς τους εργαζό-
µενους διαφόρων κλάδων, που αγωνίζονται για το ψωµί τους και
για την επιβίωσή τους, ότι προκαλούν προβλήµατα στον τουρι-
σµό. Πώς είναι δυνατόν µια τέτοια κατάσταση στον πιο τουρι-
στικό νοµό της χώρας να µην σας απασχολεί, να µην δηµιουργεί
προβλήµατα στον τουρισµό;

Πιστεύουµε ότι χρειάζεται ο κόσµος και οι εργαζόµενοι στα
νοσοκοµεία, αλλά και συνολικότερα, να παλέψει για ένα δηµόσιο
δωρεάν σύστηµα υγείας, µε κατάργηση κάθε επιχειρηµατικής
δράσης, µε καµµία πληρωµή, να πληρώνει το κράτος και οι ερ-
γοδότες, µε µόνιµο προσωπικό πλήρους και αποκλειστικής απα-
σχόληση και κατάργηση κάθε µορφής ελαστικής εργασίας, µε
µονιµοποίηση των συµβασιούχων, µε πλήρη εξοπλισµό, στελέ-
χωση και δωρεάν εικοσιτετράωρη εξυπηρέτηση από τις υπηρε-
σίες υγείας, µε ενιαίο φορέα φαρµάκων βιοϊατρικού υλικού, µε
πλήρως εξοπλισµένο ΕΚΑΒ, µε κινητές µονάδες, µε επαρκώς
στελεχωµένο προσωπικό και κατάλληλα εκπαιδευµένο.

Πιστεύουµε ότι χρειάζεται να σφυρηλατηθεί µια κοινωνική
συµµαχία, που αυτή την αντιλαϊκή πολιτική θα την αποκρούσει,
θα αντεπιτεθεί και θα ανοίξει το δρόµο για µια διαφορετική εξου-
σία, που µπορεί πραγµατικά να κάνει καθολικό δικαίωµα του
λαού το ζήτηµα της υγείας.

Ευχαριστώ.
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ευχαριστώ πολύ το
συνάδελφο κ. Θεόδωρο Ιγνατιάδη.

Ο Υπουργός κ. Μάρκος Μπόλαρης έχει το λόγο για τρία λεπτά.
ΜΑΡΚΟΣ ΜΠΟΛΑΡΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής

Αλληλεγγύης): Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε συνάδελφε, τα «θα» τα ακούσατε µόνο εσείς στην Αί-

θουσα, διότι εγώ αναφέρθηκα σε γεγονότα: Ανέγερση νοσοκο-
µείου, προκήρυξη για τον εξοπλισµό, ένταξη στο ΠΕΠ των
ασθενοφόρων. Αναφέρθηκα στα κέντρα του ΕΚΑΒ. Προφανώς,
δεν µε ακούγατε.

Θέλω να σας πω ότι υπάρχει µια λογική, η οποία ακούγεται
από την Αντιπολίτευση του τύπου: όπου υπάρχει µείωση προϋ-
πολογισµού, αµέσως µιλούµε για καταστροφή.

Κύριε συνάδελφε, θα πρέπει να επιλέξουµε: Ή σε αυτό το κρά-
τος υπάρχουν σπατάλες και περιττά έξοδα, άρα πρέπει να τα
συµµαζέψουµε ή δεν υπάρχει τίποτα. Θέλω να σας πω, όµως, ότι
οι σπατάλες και τα περιττά έξοδα είναι από τον ιδρώτα και το
αίµα του ελληνικού λαού.

Οι παρεµβάσεις που κάνει το Υπουργείο Υγείας στον τοµέα
της υγείας και στις συνενώσεις των νοσοκοµείων και αύριο, στα
ζητήµατα της κοινωνικής πρόνοιας είναι στην κατεύθυνση της
εξοικονόµησης πόρων από τα χρήµατα του ελληνικού λαού, αυτά
που µαζεύει µε τον ιδρώτα του και µε το αίµα του, για να αξιο-
ποιηθούν και να τοποθετηθούν στοχευµένα.

ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΙΓΝΑΤΙΑΔΗΣ: Πρόσχηµα είναι.
ΜΑΡΚΟΣ ΜΠΟΛΑΡΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής

Αλληλεγγύης): Σε αυτή την κατεύθυνση, λοιπόν, συνενώσεις,
εξοικονόµηση πόρων, καλύτερη λειτουργικότητα, να υπάρξει το
καλύτερο δυνατό αποτέλεσµα. Αυτό είναι το κρίσιµο.

Για τα θέµατα των συνενώσεων, θα µου επιτρέψετε να σας πω
ότι είναι καλό να έχουµε µία καλύτερη ενηµέρωση. Το πρόβληµα
των συνενώσεων µιλά για κοινές διοικήσεις, άρα για αποτελε-
σµατικότερη λειτουργία, άρα για οικονοµίες κλίµακος και που-
θενά δεν µιλά για απολύσεις, στις οποίες αναφερθήκατε. 

Πρώτη φορά το ακούω αυτό. Δεν θέλω να πω ότι είναι στο
πλαίσιο µιας πολιτικής που «χαϊδεύει» τα αυτιά του κόσµου. Δεν
θέλω να το πιστέψω αυτό. 

ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΙΓΝΑΤΙΑΔΗΣ: … (Δεν ακούστηκε)
ΜΑΡΚΟΣ ΜΠΟΛΑΡΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής

Αλληλεγγύης): Θέλω, λοιπόν, να σας πω, όσον αφορά τα χρή-
µατα στα οποία αναφέρεστε, γι’ αυτούς οι οποίοι προσφεύγουν
στο ΕΣΥ για να αναζητήσουν τις παροχές υγείας, ότι είναι πολύ
σηµαντικό, όταν κάνουµε αντιπολίτευση, να αναφερόµαστε στις
προσπάθειες στις οποίες γίνονται και είναι χειροπιαστές και τις
αντιλαµβάνεται ο ελληνικός λαός για την αναβάθµιση του Εθνι-
κού Συστήµατος Υγείας.

Δηλαδή το γεγονός ότι δεν υπάρχει νοσηλευτικό προσωπικό
και παραϊατρικό προσωπικό στο Νοσοκοµείο Χαλκιδικής, δεν σας
απασχόλησε. Δεν το σχολιάζετε. Εκεί δεν υπάρχει έλλειµµα. Μου
λέτε για τη λειτουργία των κλινικών στο παλιό νοσοκοµείο, που
σας είπα ότι λειτουργούν εµπερίστατα, γιατί ακόµα δεν έχει πα-
ραδοθεί το καινούργιο κοµµάτι. 

Δεν «κοµίζετε γλαύκας ες Αθήνας». Το ξέρουν όλοι στη Χαλκι-
δική. Εγώ το έχω επισκεφθεί το νοσοκοµείο. Την είδα την και-
νούργια πτέρυγα. Ξέρω την αγωνιώδη προσπάθεια που γίνεται
από το Υπουργείο, από τη ΔΥΠΕ, από τη διοίκησή του για να ολο-
κληρωθεί. Για τους πολίτες της Χαλκιδικής γίνονται αυτά. 

Θέλω, λοιπόν, να σας πω ότι οι πολίτες οι οποίοι έχουν οικο-
νοµικό πρόβληµα, αυτοί οι οποίοι έχουν βιβλιάριο, έχουν οικονο-
µικό πρόβληµα, αυτοί οι οποίοι είναι πολιτικοί πρόσφυγες, αυτοί
οι οποίοι είναι ΑΜΕΑ, αυτοί οι οποίοι πάνε µε επείγοντα περιστα-
τικά, δεν πληρώνουν τίποτα στο ΕΣΥ. 

ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΙΓΝΑΤΙΑΔΗΣ: … (Δεν ακούστηκε)
ΜΑΡΚΟΣ ΜΠΟΛΑΡΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής

Αλληλεγγύης): Λοιπόν, µη µου πείτε ότι οι άλλοι πολίτες, οι εύ-
ποροι, η µεσαία τάξη, έχει πρόβληµα να πληρώσει 5 ευρώ για τις
παροχές στο Εθνικό Σύστηµα Υγείας.

Ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος):  Ευχαριστούµε τον

Υπουργό, τον κ. Μάρκο Μπόλαρη.
Θέλω να αναφερθώ ως προς τα της διεξαγωγής των επικαίρων

ερωτήσεων για πολλοστή φορά, επειδή είστε νέος συνάδελφος,
ότι δεν διακόπτουµε ποτέ τον οµιλούντα. Ο Υπουργός απευθύ-
νεται στο Σώµα και εσείς στο Προεδρείο. Δεν γίνεται διάλογος.
Σας ευχαριστώ πολύ.

Είναι υποχρεωτικό εδώ να αναφέρω δύο επίκαιρες ερωτήσεις
πρώτου κύκλου που δεν θα συζητηθούν.

Η τέταρτη µε αριθµό 1135/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του
Βουλευτή του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού κ. Παύλου Μαρ-
κάκη προς τον Υπουργό Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας και
Ναυτιλίας, σχετικά µε την αποκατάσταση της ζηµιάς στο λιµένα
Σκιάθου δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού
και διαγράφεται.

Η πέµπτη µε αριθµό 1124/76/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του
Προέδρου της Κοινοβουλευτικής Οµάδας του Συνασπισµού Ρι-
ζοσπαστικής Αριστεράς κ. Αλέξη Τσίπρα προς τον Πρωθυ-
πουργό, σχετικά µε τις αποφάσεις της Συνόδου Κορυφής δεν
συζητείται και διαγράφεται. 

Είχε δηλώσει ότι θα απαντήσει ο Αντιπρόεδρος της Κυβέρνη-
σης και Υπουργός Οικονοµικών κ. Ευάγγελος Βενιζέλος. Ο κ.
Αλέξης Τσίπρας απέσυρε, όµως, την επίκαιρη ερώτηση προς τον
Πρωθυπουργό, γιατί επιθυµούσε να προσέλθει ο ίδιος, ο οποίος
κ. Παπανδρέου, όµως, βρίσκεται εκτός Αθηνών.

Επίκαιρες ερωτήσεις δευτέρου κύκλου:
Ακολουθεί η πρώτη µε αριθµό 1130/26-7-2011 επίκαιρη ερώ-

τηση της Βουλευτού του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος
κ. Αντωνίας Αντωνίου προς τον Υπουργό Υγείας και Κοινωνικής
Αλληλεγγύης, σχετικά µε την αναστολή λειτουργίας της παιδια-
τρικής κλινικής του Νοσοκοµείου Λαµίας.

Κυρία Αντωνίου, έχετε το λόγο για δύο λεπτά.
ΤΟΝΙΑ ΑΝΤΩΝΙΟΥ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Κύριε Υπουργέ, η Διοίκηση του Νοσοκοµείου Λαµίας, η επι-

στηµονική επιτροπή και η ιατρική υπηρεσία του Νοσοκοµείου Λα-
µίας, µία εβδοµάδα πριν, αποφάσισε να κλείσει την παιδιατρική
κλινική λόγω της έλλειψης ιατρικού προσωπικού.

Δυστυχώς, κύριε Υπουργέ, σας έχω θέσει το θέµα της εύρυθ-
µης λειτουργίας της παιδιατρικής κλινικής του Νοσοκοµείου Λα-
µίας µέσα σε οκτώ µήνες, τρεις φορές. Πήρα δέσµευση από τον
κ. Τιµοσίδη 21 Φεβρουαρίου, ότι θα λύσει τα πολύ σοβαρά προ-
βλήµατα της Παιδιατρικής Κλινικής Λαµίας, αλλά, δυστυχώς, ερ-
χόµαστε µερικούς µήνες µετά και όχι δεν έχει λυθεί κανένα θέµα,
αλλά έχουν αυξηθεί τα προβλήµατα µε την –όπως σας είπα- από-
φαση την προηγούµενη εβδοµάδα να µπει «λουκέτο» στην παι-
διατρική κλινική.

Θα σας υπενθυµίσω, κύριε Υπουργέ, για άλλη µια φορά τι ση-
µαίνει παιδιατρική κλινική Φθιώτιδας, διότι, δυστυχώς, το Υπουρ-
γείο Υγείας δεν έχει µάλλον συνειδητοποιήσει τη σηµασία αυτής
της κλινικής.

Είναι η µοναδική παιδιατρική κλινική στη Στερεά Ελλάδα, κύριε
Υπουργέ. Δεν υπάρχει παιδιατρική κλινική στη Λειβαδιά. Δεν
υπάρχει παιδιατρική κλινική στην Άµφισσα. Δεν υπάρχει παιδια-
τρική κλινική στο Καρπενήσι. Οι ανάγκες από τη βόρεια Εύβοια
καλύπτονται από την παιδιατρική κλινική Λαµίας. Η παιδιατρική
κλινική Χαλκίδας είναι, επίσης, προβληµατική και όλες οι διακο-
µιδές γίνονται στην Αθήνα.

Αντιλαµβάνεστε ότι µιλάµε για µία κλινική µε ιδιαίτερα χαρα-
κτηριστικά, γιατί καλύπτει την υγεία των παιδιών µας. 

Πρέπει να σας υπενθυµίσω για άλλη µια φορά, κύριε Υπουργέ,
ότι στο Νοµό Φθιώτιδας υπάρχει µόνο πλέον, µία παιδίατρος στα
κέντρα υγείας. Δεν υπάρχει άλλη για όλο το νοµό και αυτή, βέ-
βαια, από το Δήµο Λοκρών, από την Αταλάντη, καλύπτει ανάγκες
και στο Νοσοκοµείο Λαµίας. 

Πρέπει να σας πω, δηλαδή, ότι η Παιδιατρική Κλινική καλύπτει
την πρωτοβάθµια περίθαλψη στο Νοµό Φθιώτιδας, καλύπτει όλες
τις ανάγκες της Στερεάς και δεν υπάρχουν γιατροί. 

Επιστηµονικά, ιατρικά, αλλά –θα έλεγα, όπως και είπε και η Δι-
οίκηση Νοσοκοµείου- θα έπρεπε να είναι κλειστή ήδη, κύριε
Υπουργέ, η Παιδιατρική Κλινική. Δηµιουργούµε µία εικονική
πραγµατικότητα ότι υπάρχει παιδιατρική κλινική, ενώ στην πραγ-
µατικότητα δεν υπάρχει.

Κύριε Υπουργέ, πρέπει να µας πείτε σήµερα πολύ υπεύθυνα,
αν πολύ άµεσα θα βρεθούν γιατροί και πώς θα αντιµετωπίσουµε
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το πρόβληµα.
Αλλιώς θα την κλείσουµε, κύριε Υπουργέ. Εδώ µιλάµε για µία

παιδιατρική κλινική µε «τεφτέρι». Το έχετε δει ξανά; Κάθε µέρα
θα πρέπει να αποφασίσουν ότι δύο µέρες θα έρθει γιατρός από
το Βόλο, δύο µέρες θα έρθει γιατρός από την Άµφισσα, δύο
µέρες θα έρθει γιατρός από την Αταλάντη. Αυτό είναι παιδιατρική
κλινική; Περιµένω την απάντησή σας.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Ευχαριστούµε την
κ. Αντωνίου.

Ο Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης κ. Μάρκος
Μπόλαρης έχει το λόγο για τρία λεπτά.

ΜΑΡΚΟΣ ΜΠΟΛΑΡΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής
Αλληλεγγύης): Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.

Κυρία συνάδελφε, έχετε δίκιο. Το θέµα είναι εξαιρετικά σο-
βαρό. Η Κλινική του Νοσοκοµείου προβλέπει επτά θέσεις παιδιά-
τρων, δηλαδή ένα διευθυντή, έναν επιµελητή Α’ και
τέσσερις-πέντε επιµελητές Β’.

Υπάρχει σοβαρό θέµα, γιατί αυτήν τη στιγµή, στην Κλινική
υπάρχει µόνο ένας επιµελητής Β’. Το πρόβληµα έχει δηµιουργη-
θεί µε ένταση, γιατί είχαµε δύο παραιτήσεις γιατρών, οι οποίοι
προσλήφθηκαν στο Νοσοκοµείο Αθηνών. Δύο επιµελητές  Α’, δη-
λαδή, έφυγαν. Έχουµε ακόµη έναν επιµελητή, ο οποίος είναι σε
µακροχρόνια αναρρωτική άδεια. Έτσι από τέσσερις γιατρούς και
ενώ µπορούσε να λειτουργήσει η Κλινική µείναµε µε έναν.

Ξέρετε πολύ καλά –το είπατε, άλλωστε, το υπαινιχτήκατε- ότι
η Κλινική λειτουργεί µε τη συνεχή µετακίνηση γιατρών-παιδιά-
τρων από τα κέντρα υγείας από τα γύρω από τα νοσοκοµεία –
από το Καρπενήσι, τον Αλµυρό- ώστε να καλύπτονται οι ανάγκες.

Το σηµαντικό είναι ότι η παιδιατρική κλινική δεν θα κλείσει,
γιατί έχουν µετακινηθεί δύο παιδίατροι -ένας από το Πανεπιστη-
µιακό Νοσοκοµείο Λάρισας και ένας από το Κέντρο Υγείας Αλ-
µυρού- για να είναι στην παιδιατρική κλινική της Λαµίας, γιατί
όπως σωστά το υπογραµµίσατε, αυτή η κλινική έχει ιδιαίτερη βα-
ρύτητα, καθώς καλύπτει πολύ µεγάλες ανάγκες στην περιοχή.

Δεν λύνεται, όµως, το πρόβληµα µόνιµα. Είναι σε εξέλιξη η
κρίση του διευθυντή της παιδιατρικής κλινικής και ζήτησε το
Υπουργείο επίσπευση των διαδικασιών, να ολοκληρωθεί αυτή η
κρίση, να πάει ο παιδίατρος εκεί. Ταυτόχρονα, έχει ζητηθεί η
πρόσληψη τεσσάρων τακτικών γιατρών-παιδιάτρων, για να µπο-
ρεί να είναι µόνιµη η απάντηση. Αυτή είναι η µόνιµη απάντηση.

Άρα πρέπει να ολοκληρωθεί η κρίση για το διευθυντή, να προ-
κηρυχτούν οι τέσσερις µόνιµες θέσεις, γιατί η διαδικασία αυτή
µε τους επικουρικούς και τους εκτάκτους δεν µπορεί να συνεχι-
στεί. Δεν αντιµετωπίζεται το πρόβληµα.

Πάντως το σηµαντικό είναι –και νοµίζω πως αυτό πρέπει να
είναι το µήνυµα για τη Λαµία, για την περιοχή, από τη σηµερινή
µας συζήτηση, την οποία ορθώς είχατε την πρωτοβουλία να
γίνει- ότι δεν θα κλείσει η παιδιατρική κλινική. Θα καλυφθεί -και,
µάλιστα, µε γιατρούς οι οποίοι και έµπειροι είναι- από το Πανε-
πιστηµιακό Νοσοκοµείο της Λάρισας, όπως σας είπα, από το
Βόλο, για να µπορέσουµε να ξεπεράσουµε το διάστηµα, στο
οποίο µας δηµιούργησαν πρόβληµα οι παραιτήσεις των δύο για-
τρών και η αναρρωτική άδεια τού συναδέλφου τους, στον οποίο
ευχόµαστε περαστικά.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Δεν µπορείτε να φα-
νταστείτε, κύριε Μπόλαρη, πόσο σπουδαίο είναι να ακούει ένας
γιατρός-Πρόεδρος ότι δεν θα κλείσει η παιδιατρική κλινική του
Νοµού Φθιώτιδας.

Το λόγο έχει η Βουλευτής Φθιώτιδας του ΠΑΣΟΚ κ. Αντωνία
Αντωνίου.

ΤΟΝΙΑ ΑΝΤΩΝΙΟΥ: Κύριε Υφυπουργέ, όπως είπατε και εσείς,
η παιδιατρική κλινική έπρεπε να έχει εφτά γιατρούς και έχει έναν.
Άρα αναλαµβάνουµε όλοι εδώ την ευθύνη για την εύρυθµη λει-
τουργία µιας παιδιατρικής κλινικής.

Το λέω αυτό, κύριε Υφυπουργέ, γιατί οι δύο επιµελητές που
έφυγαν από τη Λαµία έχουν φύγει από το Δεκέµβριο του 2010.
Τώρα έχουµε τέλη Ιουλίου και µπαίνουµε στον Αύγουστο του
2011. Και όταν θέσαµε αυτά τα ζητήµατα –όπως σας είπα- στον
κ. Τιµοσίδη, στον Υφυπουργό Υγείας στις 21 Φεβρουαρίου, πήρα
ακριβώς, κύριε Μπόλαρη, την ίδια απάντηση: ότι πολύ σύντοµα
θα γίνει η κρίση του διευθυντή της κλινικής, ότι θα έρθουν για-

τροί και µάλιστα επικουρικοί. Την άλλη µέρα, για να είµαι ειλικρι-
νής, ήρθε µια γιατρός, Επιµελήτρια Β’ µε την οποία λειτουργούµε
τώρα, αλλά βλέπουµε µετά από µήνες ότι δεν έχει λυθεί κανένα
θέµα. 

Πρώτον, κύριε Υπουργέ, µας είπατε ότι θα εγκρίνετε τους τέσ-
σερις µόνιµους γιατρούς. Γιατί δεν τους έχετε εγκρίνει; Η διοί-
κηση του νοσοκοµείου σάς έχει στείλει από την αρχή του χρόνου
το αίτηµά της να εγκριθούν µόνιµοι γιατροί. Δεν τους έχετε
εγκρίνει. Ευτυχώς που δεν είπατε ότι θα λύσετε το πρόβληµα της
παιδιατρικής µε γιατρούς που δεν έρχονται αυτήν τη στιγµή στη
Λαµία γιατί, όπως ξέρετε, δεν καλύπτουν τις ανάγκες. Είναι δύ-
σκολη κλινική. Άρα είναι η θέση επικουρικού γιατρού που προ-
κηρύχθηκε και από τη διοίκηση του νοσοκοµείου και δεν ήρθε.
Προκηρύσσουν και άλλες θέσεις επικουρικών αλλά ξέρετε πολύ
καλά, κύριε Υπουργέ, ότι δεν θα έρθουν. Το ότι θα καλύψετε τις
ανάγκες µε µετακίνηση γιατρών από το Νοσοκοµείο της Λάρισας
και του Βόλου δεν µας λέει τίποτα. Αυτό κάνουµε εδώ και χρόνια. 

Εµείς θέλουµε δέσµευση από εσάς, κύριε Υπουργέ, ότι θα
εγκρίνετε άµεσα τις θέσεις των µόνιµων γιατρών και θα έρθουν.
Να δεσµευτείτε σήµερα εδώ ότι θα επισπευστούν οι διαδικασίες
για τον διευθυντή κλινικής. Γιατί φανταστείτε µια παιδιατρική κλι-
νική που δεν έχει διευθυντή, δεν έχει γιατρούς και µε το τεφτέρι
µετακινούνται κάθε δυο µέρες γιατροί από τη Στερεά και τη Θεσ-
σαλία για να καλύψουν τις ανάγκες της µοναδικής παιδιατρικής
στη Στερεά Ελλάδα! Και αυτό είναι περίθαλψη! 

Οι ίδιοι γιατροί, κύριε Πρόεδρε, λένε ότι εδώ κινδυνεύουν ζωές
και γι’ αυτό πήραν την απόφαση να την κλείσουν. 

Άρα, κύριε Υπουργέ, δεν είναι απλώς επείγον το θέµα, είναι
κατεπείγον. Γι’ αυτό πρέπει να δεσµευτείτε σήµερα εδώ αν µέχρι
το Σεπτέµβριο θα έχετε λύσει το θέµα, γιατί δεν µπορεί να ξανα-
έρθει για τέταρτη φορά το θέµα στο ελληνικό Κοινοβούλιο.
Έχουµε ακούσει άλλες δύο φορές από τον Υπουργό Υγείας να
λέει: «Πολύ σοβαρό θέµα η παιδιατρική, θα λυθεί». Πότε; 

Κύριε Πρόεδρε, γνωρίζετε πολύ καλά ότι µια χώρα χαρακτη-
ρίζεται πολιτισµένη ανάλογα µε το επίπεδο περίθαλψης και προ-
σοχής στα παιδιά της και στους ηλικιωµένους. Όσον αφορά την
παροχή υπηρεσιών υγείας στους ηλικιωµένους, δεν υπάρχει. Τα
περισσότερα χωριά και κωµοπόλεις δεν έχουν γιατρούς και δεν
µπορούν να προσφέρουν τα στοιχειώδη, ούτε να γράψουν καν
τα φάρµακά τους. Αυτή είναι η κατάσταση στον τοµέα της υγείας
του Νοµού Φθιώτιδας που γνωρίζω πολύ καλά. 

Δεύτερον, όσον αφορά την περίθαλψη για τα παιδιά µας, κύριε
Υπουργέ, εδώ δεν είναι απλώς προβληµατική. Εδώ κινδυνεύουν
οι ζωές των παιδιών. Παίζουµε µε τη ζωή τους. Το Υπουργείο
πρέπει να το συνειδητοποιήσει επιτέλους, και να αποφασίσει να
έρθουν γρήγορα γιατροί στην Παιδιατρική Κλινική Λαµίας. Αλ-
λιώς να πάρετε την πολιτική απόφαση να την κλείσετε, γιατί έτσι
κοροϊδεύουµε τους γονείς που θεωρούν ότι υπάρχει περίθαλψη
για τα παιδιά τους. Να δράσετε άµεσα γιατί αλλιώς εγώ προσω-
πικά ως Βουλευτής του νοµού θα προτείνω να κλείσει. 

Και βέβαια, κύριε Υπουργέ, σας ενηµερώνω ότι θα απευθυνθώ
στο ΚΕΣΥ γιατί αυτήν τη στιγµή στην παιδιατρική κλινική Λαµίας
υπάρχουν πέντε ειδικευόµενοι για να πάρουν ειδικότητα. Από
πού; Υπάρχουν γιατροί να τους εκπαιδεύσουν; 

Τα πράγµατα είναι πάρα πολύ σοβαρά. Γι’ αυτό να δράσετε
αµέσως. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Κυρία Αντωνίου, θα
σας οµολογήσω ότι αντιλαµβάνοµαι τη σοβαρότητα του τερά-
στιου θέµατος που θίγετε. Υπάρχει µια παρένθεση στους λόγους
σας σχετικά µε τους συναδέλφους γιατρούς που δεν προτιµούν
την κλινική αυτή! 

Και εκτός από το τι οφείλει το Υπουργείο να πράξει από αυτά
που αιτείσθε και αιτιάσθε, θα πρέπει να θυµίσουµε ότι η φιλαλ-
ληλία, η συµπόνια, η αυτοθυσία, η αλληλεγγύη –αυτά τα σχετικά
µε το βαθµό του πολιτισµού ενός κράτους και ενός έθνους- είναι
αυτά που χαρακτηρίζουν την ιατρική υπηρεσία και έτσι ο Άλ-
µπερτ Σβάιτσερ πήγε στην Αφρική να προσφέρει. 

ΤΟΝΙΑ ΑΝΤΩΝΙΟΥ: Στη Λαµία υπάρχει το πρόβληµα…
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Είµαι σίγουρος.
Το λόγο έχει ο Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγ-

γύης κ. Μάρκος Μπόλαρης. 
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ΜΑΡΚΟΣ ΜΠΟΛΑΡΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής
Αλληλεγγύης): Αντιλαµβάνοµαι την ένταση που έχει η συνάδελ-
φος. Θέλω να υπογραµµίσω ότι όπως προκύπτει από τα στοιχεία
που έχει το Υπουργείο, η θέση του διευθυντή παιδιατρικής κλινι-
κής βαίνει σε ολοκλήρωση. 

ΤΟΝΙΑ ΑΝΤΩΝΙΟΥ: Πότε; Τα είπατε και το Φεβρουάριο.
ΜΑΡΚΟΣ ΜΠΟΛΑΡΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Κοινωνικής

Αλληλεγγύης): Το πότε δεν θα σας το πω, όταν δεν εξαρτάται
από εµένα. 

Τις διαδικασίες για την επιλογή των γιατρών. Εκείνο που θέλω
να πω είναι ότι και η θέση από τις οργανικές, τακτικές θέσεις έχει
εγκριθεί από το Υπουργείο. Επειδή όµως, µπορεί κάποιος να µεί-
νει µε λανθασµένες εντυπώσεις για αδράνεια του Υπουργείου,
θα πρέπει να πω τα εξής:

Ξέρετε ότι πήγε ένας επικουρικός γιατρός το Σεπτέµβριο του
2010, για να αντιµετωπιστούν οι ανάγκες. Ανέλαβε το Γενάρη του
2011. Τον Απρίλη παραιτήθηκε. Το Μάρτιο το Υπουργείο είχε
προκηρύξει ακόµα δύο επικουρικούς. Έγινε ο διαγωνισµός τον
Ιούλιο, δεν προσήλθε κανείς. Δηλαδή, θα πρέπει να αναφερ-
θούµε και στις αντικειµενικές δυσκολίες που υπάρχουν, γιατί βλέ-
πετε ότι προσλαµβάνεται επικουρικός και παραιτείται,
προκηρύσσουν δύο θέσεις επικουρικών και δεν προσέρχεται κα-
νείς. Ξαναπροκηρύχθηκε τώρα για επικουρικούς για να µπορέ-
σουµε να λύσουµε το ζήτηµα.

Θα µου επιτρέψετε κάνοντας αυτοκριτική και λέγοντας αυτό
που λέει η στοιχειώδης λογική, να σας πω το εξής. Δεν έπρεπε
να φύγουν οι γιατροί για την Αθήνα προτού να συµπληρωθούν
οι θέσεις. Κακώς έφυγαν. Ήταν δυο γιατροί εκεί, οι οποίοι κάλυ-
πταν τις ανάγκες της παιδιατρικής κλινικής. Δεν έπρεπε να µε-
τακινηθούν. Αυτό δεν λέει η λογική;

Θέλω λοιπόν, να σας πω ότι ναι, η παιδιατρική δεν θα κλείσει.
Οι γιατροί που συµµετέχουν µε µετακινήσεις για να καλύψουν
τις ανάγκες της παιδιατρικής κλινικής είναι αξιόλογοι γιατροί.
Μην αναρωτιέστε, λοιπόν, ποιοι θα βοηθήσουν τους ειδικευόµε-
νους. Αξιολογότατοι γιατροί είναι και από την Άµφισσα και από
το Καρπενήσι και από το Πανεπιστηµιακό της Λάρισας και από
τα κέντρα υγείας, οι οποίοι στηρίζουν την κλινική. Και οι πολίτες,
πέρα από το πρόβληµα των µετακινήσεων, το οποίο δεν τους εν-
διαφέρει, θέλουν να έχουν αξιόπιστη λειτουργία στην παροχή
των παιδιατρικών υπηρεσιών για την υγεία των παιδιών. Ε, αυτή
υπάρχει από το Νοσοκοµείο Λαµίας και έχετε δίκιο ότι πρέπει
αυτό να υπάρχει µονίµως και όχι µε έκτακτες µετακινήσεις. Αυτή
είναι η δική µας ευθύνη. 

Έχετε τη διαβεβαίωση ότι και η διαδικασία για την επιλογή του
διευθυντή θα ολοκληρωθεί και οι τέσσερις κενές τακτικές θέσεις
που υπάρχουν, θα συµπληρωθούν. 

Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Σας ευχαριστούµε

πάρα πολύ. Μέχρι τον Σεπτέµβρη είναι η διορία πάντως. Θα
έχετε την κ. Αντωνίου απέναντι.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ο συνάδελφος Βουλευτής Α’
Θεσσαλονίκης της Αξιωµατικής Αντιπολίτευσης κ. Κωνσταντίνος
Γκιουλέκας ζητεί ολιγοήµερη άδεια απουσίας στο εξωτερικό. Η
Βουλή εγκρίνει;

ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Βαΐτσης Αποστολάτος): Η Βουλή ενέκρινε τη

ζητηθείσα άδεια. 
Έχω την τιµή, κύριοι συνάδελφοι, να κάνω µία ανακοίνωση

προς το Σώµα. 
Η Διαρκής Επιτροπή Οικονοµικών Υποθέσεων καταθέτει την

έκθεσή της στο σχέδιο νόµου του Υπουργείου Οικονοµικών:
«Ρυθµίσεις για την ανάπτυξη και τη δηµοσιονοµική εξυγίανση –
θέµατα αρµοδιότητας Υπουργείων Οικονοµικών, Πολιτισµού και
Τουρισµού και Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης».

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, υπάρχουν τρεις τελευταίες
ερωτήσεις από το δεύτερο κύκλο που δεν συζητούνται.

Η δεύτερη µε αριθµό 1126/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του
Βουλευτή της Νέας Δηµοκρατίας κ. Σίµου Κεδίκογλου προς τον
Υπουργό Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων, σχετικά µε την
υλοποίηση των έργων στο οδικό δίκτυο της Εύβοιας, δεν συζη-
τείται λόγω κωλύµατος του Υπουργού και διαγράφεται. 

Η τρίτη µε αριθµό 1136/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του
Βουλευτή του Λαϊκού Ορθόδοξου Συναγερµού κ. Αλέξανδρου
Χρυσανθακόπουλου προς τους Υπουργούς Πολιτισµού και Του-
ρισµού και Επικρατείας, σχετικά µε τη σχέση του πολιτικού συ-
στήµατος και των Μέσων Μαζικής Ενηµέρωσης, δεν συζητείται
λόγω κωλύµατος του Υπουργού και διαγράφεται. 

Η τέταρτη µε αριθµό 1131/26-7-2011 επίκαιρη ερώτηση του
Βουλευτή του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς κ. Μιχαήλ
Κριτσωτάκη προς τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε τη θέση
του Υπουργείου για την τήρηση της εργατικής νοµοθεσίας από
τα φροντιστήρια Ξένων Γλωσσών «Interlingua» δεν συζητείται
λόγω αναρµοδιότητας και διαγράφεται.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ολοκληρώθηκε η συζήτηση των
επικαίρων ερωτήσεων.

Δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα. 
Με τη συναίνεση του Σώµατος και ώρα 11.07’, λύεται η συνε-

δρίαση για την προσεχή Δευτέρα 1η Αυγούστου 2011 και ώρα
18.00’ µε αντικείµενο εργασιών του Σώµατος κοινοβουλευτικό
έλεγχο, συζήτηση επικαίρων ερωτήσεων.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                 ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ       


